

## **Biography Thales Boutroumlis**

Poker Flat, Einmusika, Traum Schallplatten

[EN]

Born in Cologne, Thales Boutroumlis has been interested in various musical styles since his early childhood. Inspired by his parents' musical tastes, which range from Radiohead to Sascha Funke to Hans Nieswandt, Thales found his way to electronic music.

At the age of 10, Thales began to play with software for music production and DJing, always looking up to his father, who was also a musician, and driven by the motivation to establish music as an emotional medium of his own and to learn the associated craft of producing and DJing.

As part of the new, young culture of producers who use different elements from different genres in a refreshing way, Thales Boutroumlis has released his first tracks on the labels Traum Schallplatten, Einmusika and Steve Bug's Poker Flat and is well on his way to securing his place in the electronic music world.

[DE]

Der gebürtige Kölner Thales Boutroumlis interessiert sich bereits seit seiner frühen Kindheit für verschiedenste Musikrichtungen. Inspiriert durch den Musikgeschmack seiner Eltern, welcher sich zwischen Radiohead über Sascha Funke bis zu Hans Nieswandt bewegt, fand Thales seinen Weg zur elektronischen Musik.

Im Alter von 10 Jahren begann Thales mit Software für Musikproduktion und DJing zu spielen, stets herauf schauend auf den ebenfalls musizierenden

Vater und angetrieben von der Motivation, Musik als eigenes Gefühlsmedium zu etablieren und das damit verbundene Handwerk des Produzierens und DJings zu erlernen.

Als Teil der neuen, jungen Kultur von Produzenten, die sich auf erfrischende Art, verschiedener Elemente aus unterschiedlichen Genres bedient, hat Thales Boutroumlis seine ersten Tracks auf den Labels Traum Schallplatten, Einmusika, sowie Steve Bugs Poker Flat veröffentlicht und ist auf dem besten Wege sich einen festen Platz in der elektronischen Musikwelt zu sichern